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  Početkom februara ponovo će proraditi prodavnica u centru, u Domu kulture. Uveliko se
očekuje i otvaranje lokala podno tribina na Opštinskom stadionu. Hoće li to poboljšati
snabdevenost?

  Marijana Drinjak:
  - Otvaranje prodavnice u centru je super. U Starčevu se sve više stvari može kupiti. Radujem
se i otvaranju lokala na stadionu i potpuno sam zadovoljna razvojem našeg mesta.  
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